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Gedeputeerde Bart Nevens
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Tie Roefs

Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

2 Toelichting rapportering 2021 en opvolgingsrapportering 2022 Dierenwelzijn

Annemie De Turck licht dit agendapunt toe aan de hand van een presentatie. Deze gaat als bijlage bij 
het verslag.

Walter Zelderloo vraagt om welke reden 1 gemeente haar label kwijtraakte in 2021.  
Annemie De Turck legt uit dat de gemeente op een aantal punten niet voldeed aan de voorwaarden 
van het label, o.a. geen overeenkomst met een erkend asiel.  Het label kon niet behouden blijven 
omdat maar aan een viertal voorwaarden (van 14 in totaal) voldaan was en op onze vragen hierrond 
nooit een antwoord kwam.  



Walter Zelderloo vraagt om welke gemeente het gaat.  
Annemie De Turck meldt dat het om Kraainem gaat.  

Finke Jacobs meldt dat de provincie Waals-Brabant een werking heeft waarbij dierenartsen 
opgeroepen kunnen worden bij rampen.  Kan dit ook bij ons provinciebestuur op het niveau van 
bevoegdheidsverdeling.  En zo ja, kan een dergelijke werking hier dan opgestart worden? 
Annemie De Turck is niet zeker wat er qua bevoegdheden mogelijk is.  Verder gaan er op Vlaams 
niveau vragen op rond actieplannen bij rampen.  Best wachten we de ontwikkelingen op Vlaams 
niveau af om dan te bekijken of we als provincie een rol kunnen spelen.  

3 Toelichting rapportering 2021 en opvolgingsrapportering 2022 Leefmilieu

Geert Lefever licht dit agendapunt toe aan de hand van een presentatie.  Deze gaat als bijlage bij het 
verslag.  

4 Toelichting rapportering 2021 en opvolgingsrapportering 2022 Waterlopen

Stijn Coppens en Els Defillet lichten dit agendapunt toe aan de hand van een presentatie.  Deze gaat 
als bijlage bij het verslag. 

5 Samenwerkingsovereenkomst met andere waterloopbeheerders voor de levering van loT-
peilmeetmodules versie 2

Stijn Coppens licht dit agendapunt toe aan de hand van een presentatie.  Deze gaat als bijlage bij het 
verslag. 

Finke Jacobs vraagt of het bestek een bepaling opneemt inzake Chinese camera’s en datalekken en 
ethische aspecten hieraan verbonden.  Hij vraagt zich af of het relevant is dit op te nemen.  
Stijn Coppens zegt dat er volgens hem geen specifieke bepalingen rond datalekken opgenomen zijn 
in het bestek.  Wellicht is het ook niet zo relevant gezien de opdracht bestaat uit het voorzien van 
hardware van de IoT- peilmeetmodules. Bovendien is alle gegenereerde data sowieso ter beschikking 
via de website waterinfo.be. 
Finke Jacobs vraagt of er vandaag al gewerkt wordt met apparatuur van bedrijven met dubieuze 
achtergrond.  
Stijn Coppens geeft aan dat de meeste installaties langs onze waterlopen worden gebouwd door 
Belgische of Nederlandse bedrijven.  Sommige componenten komen uit Duitsland maar sommige 
vinden ook hun oorsprong in Azië.  We gaan er van uit dat dit gezien de beoogde toepassing van onze 
apparatuur geen veiligheidsprobleem vormt zoals dit in andere sectoren mogelijk wel het geval is.

Linda Van den Eede ziet een blinde vlek in monitoring in de Getestreek, die vorig jaar getroffen werd 
door overstromingen en vraagt of de peilmeetmodules niet net daar nuttig zijn.  
Stijn Coppens bevestigt dit, maar legt uit dat we geen installaties plaatsen en onderhouden op 
waterlopen die onder de bevoegdheid vallen van een andere waterbeheerder. In de Getestreek 
beschikt de Vlaamse Milieumaatschappij wel over enkele peilmeters die geplaatst werden op 
waterlopen van 1ste categorie waardoor er toch een zicht is op de stroomafwaartse hoofdwaterlopen 
tijdens wateroverlast. 
Linda Van den Eede vraagt of hier acties mogelijk zijn. 
Stijn Coppens geeft aan dat dit de verantwoordelijkheid is van de Wateringen die in het stroomgebied 
van Gete en Velpe actief zijn. We beseffen dat het voor kleine instanties niet evident is om zich in de 
materie te verdiepen en onder andere daarom is de provincie al langer vragende partij om het aantal 
waterbeheerders te reduceren. 
Bart Nevens voegt hieraan toe dat er momenteel een oefening loopt op Vlaams niveau om het 
waterlandschap te hertekenen (cf. regeerakkoord) en dat het op dit ogenblik niet opportuun is om 
bijkomende samenwerkingen met Polders en Wateringen op te starten. Bovendien wordt er vandaag 



reeds ondersteuning en advies richting deze instanties geboden op het vlak van onderhoudswerken 
en investeringswerken.

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

6 Akkoord om toe te treden tot de raamovereenkomst, in opmaak, voor universele 
postdienst en aanverwante diensten waarbij het Agentschap Facilitair Bedrijf van de 
Vlaamse Overheid optreedt als aankoopcentrale.

Tom Herroelen licht dit agendapunt toe.  

Finke Jacobs vraagt wat de evolutie is in het aantal poststukken in de voorbije jaren?  Is het jaarlijkse 
budget gewijzigd op basis hiervan? 
Tom Herroelen geeft aan dat er een jaarlijkse significante daling van het aantal poststukken is.  Zo 
hebben o.a. de beroepen omgevingsvergunningen en gas-boetes al de omslag naar de digitale versie 
gemaakt.  Dat zal ook gebeuren met de aangetekende zendingen.  
Finke Jacobs vraagt of de raming in de raamovereenkomst deze verschuiving voorziet.  
Tom Herroelen bevestigt dit, de meerjarenplanning zal bijgestuurd worden indien nodig. 
Finke Jacobs vraagt of er papieren aangetekende zendingen mogelijk blijven. 
Tom Herroelen bevestigt dat het opzet inderdaad is dat de keuze blijft tussen de e-box of papier 
waarbij de dossierbeheerder in functie van de ontvanger hiertussen kiest.  

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

7 Rondvraag

Er zijn geen variapunten. 

Datum volgende vergadering 7 juni om 15u

Einduur van de vergadering 14:45 uur

De secretaris, De voorzitter,

Karla Jacques Koen Moeyersons


